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 Dato: 
Klokkeslett 
Sted: 

 2023-10-08 
 

  
 

Halvar Rønneberg, Torgeir Schaug, Kine Vestjord, Line Vangen,  
, Ole Jensen,  
 
Forfall: Bjørn Osenbroch, Varamedlem Stina Jensen 
Ikke møtte:  
 
Ber om at styrets medlemmer varsler styret om forfall så snart som mulig. Forfall 
som varsles med noen timers varsel, er vanskelig å oppdage. Forfall skal varsles pr. 
SMS, og ikke bare på FB siden 

Saksliste:  
Sak 64 - 23 Godkjenne innkallingen 

Forslag til vedtak 
Styret godkjenner innkallingen 
 
Vedtak: 
Styret godkjenner innkallingen, Sjekk epost til Ole 
 

Sak 65 -23 Godkjenne saksliste 
Forslag til vedtak: 
Styret godkjenner sakslisten, 

-  
Vedtak: 
Styret godkjenner sakslisten 

Sak 66 -23 Orienteringer og runde rundt styret 
Fra leder 

a) Sekretærfunksjon  
b) Samsvarserklæring spikertelt. 

Torgeir 
- Høsttreffet, status 

 
Kasserer 

- Økonomi status 
Line: 

- Oppfølging av kontrakter Sandnes? 
- Plass nr 6 Tollefsen 
- Plass nr 14 Sivertsen 
- Plass nr 38 Petersen 
- Status ledige plasser? 
-  

Ole  
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Bjørn 

 
Stina: 
 
 
Forslag til vedtak  
Styret tar orienteringene til etterretning 
 
Vedtak: 
Styret tar orienteringene til etterretning 
 

Sak 67 -23 
 

Gjennomgang og plan for årsmøte vedtak 

Styret konstaterer at det foreløpig er få som har levert inn samsvarserklæringer. 
Styret ber Webmaster legge ut påminnelse på hjemmesider 

Utrede behov for egen plass styre, herunder presisering av fritak fra arrangementer 
for styrets medlemmer og evt andre. Og oppdatering av arrangementslister, for en 
forsterket kontroll av disse.  

Denne saken utsettes til neste møte, og ber samtidig om at forslagsstiller presisere 
hensikt med forslaget.  

Samtidig gjør styret, medlemmene oppmerksom på at klubben har en egen 
plasskomite, som kan sidestilles med ett plass-styre. 

Leder har sendt mail til forslagsstiller og bedt om en presisering av saken. 

Her er innholdet i mail 

1. Styret må peke på at NBCC avd Andøy, har et eget plass styre, gjennom 
plasskomiteen, Denne komiteen både behandler og saksforbereder saker 
angående Sandnes Camping. Eller hva var det du tenkte på i denne 
sammenhengen 

 
2. Dette var en relativt het potet på årsmøtet, er det slik å forstå at forslagsstiller 

mener at det kun er noen få i styret som skal ha fritak fra deltagelse i 
arrangementer, eks leder, eller mener forslagsstiller at det er deler av styret, 
leder, kasserer og Plassansvarlig. Hva med sekretær, Nestleder, 
Arrangementsansvarlig, medlem av vann, vei Strøm. Er det enkelte i Styret 
som ikke bør ha fritak. Fint om du kunne presisert forslaget  

3. Hva ligger i en forsterket kontroll av disse. Utover det vi gjør i dag. Bør det i 
listene setes en S på hvert arrangement for de som sitter i Styret, eller de som 
skal ha fritak? 
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Ber om at din presisering sendes styret innen mandag kl. 18:00, slik at vi kan 
behandle saken på møtet den 11. 
 
Styret mottok den 3. oktober følgende presisering fra forslagsstiller. Her limt inn i 
saksgrunnlaget 
 
«Hei.  
Når det gjelder den saken ang fritak for å slippe arrangement så trekte jeg saken 
med at styret skulle utrede følgende: 
Plassstyre- vi har ikke ett plassstyre pr.nå, men en plasskomitee som behandler 
oppsigelser og tildeling av plasser. Det jeg tenker på er ett styre som ikke har noe 
med avdelingens styre å gjøre, men ett helt fritt styre som forvalter og  drifter Sandes 
camping.  
 
En slik utredning må inneholde følgende: 
Hvordan blir det med økonomien og de penger som står på bok. 
Hvor mange skal sitte i ett evt plass styre (minimum). 
Må ett evt plass styre melde til avdelingsstyre på ting som skjer? 
Skal ett evt plass styre være en ankeinstans i saker som ikke det blir enighet i( eks 
tildeling av plass/spikertelt etc). 
Vedtekter for Sandes camping har vi, så her trenges det ikke mere presisering, men 
den organisatoriske delen av ett evt plass styre må på plass. 
Pr dd så har vi kun ett avdelingsstyre og vedtektene til NBCC sentralt sier vell litt om 
at det burde/skal være ett plass styre som drifter campingplasser som er i regi av 
NBCC. 
 
Hvorfor jeg ønsker en slik utredning: 
Dersom det skulle gå slik at NBCC avd Andøy skulle bli sammenslått til 
Vesterålen/lofoten eller som en region (Nordland) så mener jeg det er best å få en 
slik utredning på plass før årsmøte 2024 der årsmøtete i NBCC avd Andøy kan gjøre 
opp en formening om vi skal legge alt i samme hatt eller splitte opp hatten. 
 
Fritak for arrangement :  
Her fikk styre i oppdrag fra årsmøte om følgende: 
Det trenges en presisering av hvem som skal fritas, hele vognen, hele styret, 
komiteer, hvor lenge de evt skal fritas og til slutt hvordan skal styre synliggjøre på ett 
skjema at de forskjellige har/sitter i styret( tenker på den listen over arr som skulle 
vært utarbeidet for lenge siden). 
 
Håper dette svaret ga dere litt mere å jobbe etter, dersom dere ønsker mere info fra 
meg ta gjerne kontakt. 
 
MVH 
Tommy Andreassen 
plass nr 12» 
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1. Styret må peke på at NBCC avd Andøy, har et eget plass styre, gjennom 
plasskomiteen, Denne komiteen både behandler og saksforbereder saker 
angående Sandnes Camping. Eller hva var det du tenkte på i denne 
sammenhengen 
 

Andreassens utdyping lyder som følgende: 
Plass styre- vi har ikke ett plass styre pr. nå, men en plasskomite som behandler 
oppsigelser og tildeling av plasser. Det jeg tenker på er ett styre som ikke har noe 
med avdelingens styre å gjøre, men ett helt fritt styre som forvalter og  drifter Sandes 
camping.  
 
Styrets vurdering av Forslaget og forslagsstillers utdyping: 
 
Klubben har i dag en egen plasskomite, som tar seg av den daglige driften av Sandnes 
camping. Oppgavene for plasskomiteen er blant annet å fordele plasser, behandle søknader 
om telt, plassering, platinger osv. Komiteen er selvstendig og tar avgjørelser inne for 
saksfeltet, Mens det økonomiske er det klubbens styre som behandler. Innspill fra komiteer 
enten dette er plass komiteen eller vei komite osv., om økonomi blir vurdert av klubbens 
styre, Men i stor grad overføres nødvendig grad den økonomien som etterspørres. Styret 
vurderer det slik at Vår camping ikke drives kommersielt, men på idealistisk nivå, og 
gjennom at det er klubbens medlemmer som leier tomter til sine vogner, kan ikke dette 
sidestilles med ordinære campingplasser Klubben driver kun sporadisk utleie av 
oppstillingsplasser, med meget begrenset inntekter. 
 
Forslagsstiller uttrykker ønske om å skille ut plasskomiteen fra klubbens ordinære drift. Og 
drive dette uavhengig av klubben for øvrig. Dette er ikke mulig slik styret vurderer dette. 
Jamfør NBCC sine vedtekter §14 vedrørende Campingplasser. Samtidig mener styret at 
Sandnes camping i stor grad driftes etter vedtektene, med unntak av at vi ike driver 
kommersiell campingdrift, noe styret for øvrig vil advare mot, da en kommersialisering vil 
bety ordinær drift, med vaktordninger osv. 
 
§14 i vedtektene sier mye om Camping drift i en klubb,  

- pkt 2 sier at plassen skal ha eget reglement, basert på NBCC sitt normalreglement. 
- Pkt 3 sier at Avdelingens styre er høyeste myndighet, her ligger det også at vedtak 

fattet av klubbens styre ikke kan ankes. 
- Pkt 4 landsstyrets skal stadfestes, altså godkjennes av NBCC sentralt, og dette kan 

ikke endres uten NBCC sin godkjenning 
- Pkt 6 Avdelingseide plasser kan ikke selges eller overdras uten at forslaget er 

fremmet som sak til landsstyret, og er godkjent av Landsstyret 
- Pkt 7 Sentral organisasjon har forkjøps rett. 
- Pkt 9 Campingplasser drevet av en NBCC avdeling skal ha en egen 

plasskomite som drifter campingplassen, og sørger for den daglige driften. 
Plasskomiteen skal ikke være avdelingsstyret, men plasskomiteen kan ha 1-ett 
komitemedlem som tiltrer avdelingsstyret uten stemmerett.   

 
En helhetlig vurdering tilsier derfor at forslaget fra forslagsstiller bør avvises av årsmøtet. 
Styret mener også at slik vi driver Sandnes camping er innenfor det regelverket som NBCC 
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gir uttrykk for i sine vedtekter. Det er etter styrets vurdering kun §4.10 som ikke er på plass 
hos oss. Skulle det være slik at Årsmøtet vedtar å skille seg fra NBCC ber vi om at dette 
vurderes opp mot §4 i vedtektene, Da vil, etter styrets tolkning, alle aktiva i klubben 
overføres til NBCC. NBCC avd. Andøy drifter etter NBCC sine vedtekter, og der er det 
tydelig at vi kan ha en plasskomite, og ikke ett eget styre. Samtidig sier vedtektene at 
plasskomiteen skal sørge for den daglige driften, jamfør §14.9., og at Plasskomiteen IKKE 
skal være avdelingsstyret, ansvaret for den daglige driften har plasskomiteen, mens styret har 
overordna ansvar. I en kommentar til §14.09 har landsmøtet pekt på at Plass komitéens 
medlemmer kan møte på avdelingens styremøter. Det er ikke nedfelt i vedtekter at 
plasskomiteens medlemmer ikke kan velges inn i avdelingsstyret. 
 
Det er ingen ting i vedtektene som tilsier at vi som klubb blir lagt inn under en annen 
sammenslutning en egen klubb som i dag. En eventuell sammenslåing med f.eks. Sortland, 
eller andre klubber vil avhenge av, etter styrets vurdering; to forhold. 

a. at klubbens årsmøte vedtar en slik sammenslåing, etter medlemmers ønsker 
b. At klubbens medlemmer ikke stiller til valg, og slik kan velge ett eget styre 

til å drifte klubben. 
Styret anser derfor bekymringen om sammenslåing som lite reel på det nåværende tidsrom, 
dersom en kan finne medlemmer til å bekle klubbens organer, enten dette er styret eller andre 
komiteer. 
 
 

2. Dette var en relativt het potet på årsmøtet, er det slik å forstå at forslagsstiller 
mener at det kun er noen få i styret som skal ha fritak fra deltagelse i 
arrangementer, eks leder, eller mener forslagsstiller at det er deler av styret, 
leder, kasserer og Plassansvarlig. Hva med sekretær, Nestleder, 
Arrangementsansvarlig, medlem av vann, vei Strøm. Er det enkelte i Styret 
som ikke bør ha fritak. Fint om du kunne presisert forslaget  

 
Andreassens presisering: 
Fritak for arrangement:  
Her fikk styre i oppdrag fra årsmøte om følgende: 
Det trenges en presisering av hvem som skal fritas, hele vognen, hele styret, 
komiteer, hvor lenge de evt skal fritas og til slutt hvordan skal styre synliggjøre på ett 
skjema at de forskjellige har/sitter i styret (tenker på den listen over arr som skulle 
vært utarbeidet for lenge siden). 
 
Styrets vurdering: 
Styrets vurdering er at alle medlemmer i Styret skal fritas for å sitte som medlemmer 
i arrangements komiteer. Dette utfra den belastning det enkelte styremedlemmet har 
som følge av det å bekle vervet. Styrets medlemmer vil fra tid til annen ha oppgaver 
som styret tildeler under styremøtene. Dette er arbeid den enkelte medlem i klubben 
ikke direkte ser, men som må utføres, og som vil være synlig i ettertid. I tillegg 
innehar styrets medlemmer også gjerne tilleggsoppgaver som å bekle verv i ulike 
komiteer, slik at de kan rapportere direkte til styret. Styrets medlemmer vil allikevel 
kunne delta i arrangementer dersom de selv ønsker dette. Det er ikke gjort vurdering 
om klubbens ektefeller skal fritas fra å sitte i en komite, samtidig har praksis i stor 
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grad vært at ved oppnevning til komiteer er det begge ektefeller/partnere/samboere 
som velges til å sitte i komiteen. Det vil aldri være aktuelt å sette barn inn i komiteer, 
når forslagsstiller spør om hele vognen. 
 
Styret vil tross dette foreslå at Styrets medlemmer med ektefelle ikke fritas fra å sitte 
i arrangementskomiteer. Samtidig vil styret oppfordre styrets medlemmer til å stille 
opp på arrangementer. Styret påpeker også at det er utarbeidet en liste over 
arrangementer. Denne er tidligere offentlig gjort. Styret vil be leder for 
Arrangementskomiteen gjennomgå denne for kontroll og deretter nok engang 
offentliggjøre denne. 
 

3. Hva ligger i en forsterket kontroll av disse. Utover det vi gjør i dag. Bør det i 
listene setes en S på hvert arrangement for de som sitter i Styret, eller de som 
skal ha fritak? 

Styret har her ikke fått en presisering av hva forslagsstiller mener med en forsterket 
kontroll. Men vil be leder for Arrangementskomiteen gjennomgå denne for kontroll 
og deretter nok engang offentliggjøre oversikten over hvem som har hatt 
arrangementer tilbake i tid, og merke hvem som skal ha arrangementer for høsten 
2023. Styrets medlemmer merkes med en S i oversikten, slik at det her er kjent hvem 
som skal ha fritak i perioden. Styret ber også om at komiteen alt nå setter opp 
arrangements oversikt for 2024. Slik at medlemmene tidlig kan bli kjent med dette. 

Forslag til vedtak: 

Styret vedtar følgende, saken over sendes årsmøtet i NBCC avd. Andøy for 
behandling våren 2024, med følgende innstillinger:  

1. NBCC avdeling Andøy har gjennom flere år hatt en egen plasskomite i 
henhold til vedtektenes §14. Slik styret ser dette, vil en eventuell «skilsmisse 
mellom Sandnes Camping og NBCC sentralt være svært uheldig. Samtidig 
må det da søkes Landsstyret om godkjenning på at en slik «skilsmisse» kan 
aksepteres. Dette tror styret vil være vanskelig. Styret vil heller ikke anbefale 
dette. Styret anbefaler at virksomheten i NBCC avd. Andøy fortsetter som ui 
dag 

2. Styrets medlemmer gis fritak fra å sitte i ulike arrangementskomiteer, i 
funksjonsperioden og inntil ett år etter at funksjonstiden er over 

Styret vedtar videre følgende, som ikke skal behandles på årsmøtet: 

Styret ber leder for Arrangementskomiteen gjennomgå arrangementslisten, for 
kontroll, og deretter nok engang offentliggjøre oversikten over hvem som har hatt 
arrangementer tilbake i tid, og merke hvem som skal ha arrangementer for høsten 
2023. Styrets medlemmer merkes med en S i oversikten, slik at det her er kjent hvem 
som skal ha fritak i perioden. Styret ber også om at komiteen alt nå setter opp 
arrangements oversikt for 2024. 
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Vedtak 

Styret vedtar følgende, saken over sendes årsmøtet i NBCC avd. Andøy for 
behandling våren 2024, med følgende innstillinger:  

1. NBCC avdeling Andøy har gjennom flere år hatt en egen plasskomite i 
henhold til vedtektenes §14. Slik styret ser dette, vil en eventuell «skilsmisse 
mellom Sandnes Camping og NBCC sentralt være svært uheldig. Samtidig 
må det da søkes Landsstyret om godkjenning på at en slik «skilsmisse» kan 
aksepteres. Dette tror styret vil være vanskelig. Styret vil heller ikke anbefale 
dette. Styret anbefaler at virksomheten i NBCC avd. Andøy fortsetter som ui 
dag 

2. Styrets medlemmer gis ikke fritak fra å sitte i ulike arrangementskomiteer, i 
funksjonsperioden og inntil ett år etter at funksjonstiden er over 

Styret vedtar videre følgende, som ikke skal behandles på årsmøtet: 

Styret ber leder for Arrangementskomiteen gjennomgå arrangementslisten, for 
kontroll, og deretter nok engang offentliggjøre oversikten over hvem som har hatt 
arrangementer tilbake i tid, og merke hvem som skal ha arrangementer for høsten 
2023. Styrets medlemmer merkes med en S i oversikten, slik at det her er kjent hvem 
som skal ha fritak i perioden. Styret ber også om at komiteen alt nå setter opp 
arrangements oversikt for 2024. 

 
Sak 68 -23 
 

Oppgradere Lydanlegget på Sandnes. 
 
Forslag fra årets høstkomite 
På vegne av årets høstkomite, meg selv og fremtidige brukere av huset så ønsker jeg 
at styret bevilger inntil 5000 kroner for oppgradering av lydanlegg på huset. 
 
Det er mye styr for å få det opp å gå nede på huset ved f.eks. filmfremvisning for 
barn eller andre presentasjoner. 
 
Jeg ønsker tilatelse å gå til innkjøp av nyere, up to date forsterker med tilbehør og en 
Chromecast 4 til huset. 
 
Da har vi muligheten til fremover og aktivt mer bruke huset på ettermiddag og tidlig 
kveld også for barn og ungdom. 
 
Ser på en løsning hvor det også vil bli enkel mulighet for å koble på pc ved f.eks. 
årsmøter og medlemsmøter for fremvisning av dokumenter etc. 
 
Jeg satser på å kjøpe noe av dette brukt for å holde kostnadene så lav som mulig. 
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Forslag til vedtak: 
Styret vedtar å anskaffe ett forbedret lydanlegg i tråd med forslagsstillers forslag. Og 
styret setter av inntil kr. 5000.-, og vil be om at Ingar Westjord gis oppdraget. 
 
Vedtak 
Styret vedtar å anskaffe ett forbedret lydanlegg i tråd med forslagsstillers forslag. Og 
styret setter av inntil kr. 5000.-, og vil be om at Ingar Westjord gis oppdraget. 
 
 

Sak 69 -23 Strømmåler plass 62. og Strømmålere. 

Styret vil be om en redegjørelse på hva problemstillingen her er og vil under møtet 
utarbeide ett forslag til ved tak om nødvendig.  

Det bør utarbeides ett eget kart som angir hvilke målere som tilhører hvilke plasser.  

Forslag til vedtak: 

Legges foreløpig frem uten innstilling 

Vedtak 

Styret dekker kostnaden med å skifte måler på plass 62 og plass 35. Samtidig må det 
gjennomføres en undersøkelse om behov for el-tjeneste, slik at en kan koordinere 
med el-firma. 

 
Sak 70 -23 Det er fremdeles et tilbakevendende problem med at oppvaskmaskin fyller seg opp 

med avløpsvann fra oppvaskkummen. 
 
Det må kjøpes inn nødvendige rørdeler og ventil for å få bukt med problemet. 
Ønsker tillatelse til å bestille de nødvendige deler i fra Haras snarest, skal innover til 
helga. Leder har tidligere gitt Ingar Westjord tillatelse til å gjennomføre nødvendige 
innkjøp og utbedring pr epost, den 26. september 
 

Forslag til vedtak: 

Saken tas til etterretning 

Vedtak 
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Sak 71 -23 Sak fra Webmaster 
 
Vi bør lage faste dager for publisering på webside, eks søndag. Denne uken ligger det 
an til tre publiseringer på tre dager. Dette kan oppfattes som spam. 
 
Forslag, alt som skal publiseres fremsendes innen lørdag. Det som ikke er kommet 
før jeg publiserer kommer ikke ut før neste søndag/mandag. 
 

Forslag til vedtak: 

Saken tas til etterretning, og fremover sendes saker for publisering til Webmaster 
inne lørdag, slik at Webmaster kan publisere disse på fast dag som settes til søndag. 
Det gjøres unntak fra presserende saker. En ber om at saker som sendes frem sendes i 
Bolker og ikke en sak av \gangen, eks, publisering av ledige plasser 

Vedtak 

Saken tas til etterretning, og fremover sendes saker for publisering til Webmaster 
inne lørdag, slik at Webmaster kan publisere disse på fast dag som settes til søndag. 
Det gjøres unntak fra presserende saker. En ber om at saker som sendes frem sendes i 
Bolker og ikke en sak av \gangen, eks, publisering av ledige plasser 

 
Sak 72 – 23 Valgkomite 2024 

 
Ifølge vedtektene skal årsmøtet avholdes inne 15. mars 2024. med det som bakgrunn 
ber styret om at leder tar formel kontakt med leder av komiteen og ber om at 
Valgkomiteen setter i gang med ett arbeid for å få ett forslag til styre for klubben som 
skal velges på årsmøtet. Valgkomiteens arbeid er å fremm forslag og innstilling til 
valg i henhold til NBCC sine vedtekter: 
 
§ 9.2.6.8 Valg av - Leder - Nestleder - Kasserer - Sekretær - Øvrige 
styrerepresentanter - Vararepresentant til styret - Revisor(er) - Valgkomite - 
Ridderkollegium for Det Edle Drag 
 
Følgende verv skal bekles ved valg i Andøy våren 2024 
Leder Halvar Rønneberg er på valg 
Kasserer Kine E.J Westjord er på valg 
Sekretær Monica Edvardsen er på valg 
Styremedlem Line Vangen er på valg 
Varamedlemmer velges for ett år avgangen, følgende er varamedlemmer i 2023 Ole 
jensen og Stina Jensen 
 
I ridderkollegiet er Roy Barosen og Line Otterholm på valg 
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Revisor Svein Inge Sivertsen er på valg 
 
Valgkomiteen velger selv arbeidsform, dette gjelder også om det vil forespørre 
sittende medlemmer til gjenvalg eller ikke. Valg komiteens listeforslag må sendes til 
styret innen 10. februar. Forslaget skal ikke behandles av styret, men styret skal legge 
forslaget frem for årsmøtet i innkallingen, Komiteen skal selv presentere forslaget for 
årsmøtet 
 
Dersom valgkomiteen fremme r forslag til STYRET om medlemmer til ulike 
komiteer, vil dette være positivt, sett med styrets øyner, det vil samtidig lette arbeidet 
i styret. 
 
Forslag til vedtak. 
Styrets leder og sekretær går i dialog med Valgkomiteen for oppstart av arbeidet 
 

SAK 73-23 Eventuelt 
 

 


